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Referat  

Skoleutvalget ved Ringerike videregående skole 

Møtested: A-1017  

Dato: 18.11.2022 

Tid: 11.30-12.00 

Referent: Mari Solheim 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Anes Alnajjar Elevrådsleder 
 

Elevrådet 

Rosmari Fernandes Flatebø Elevrepresentant Elevrådet 

Melina Haaland Larsen Elevrepresentant Elevrådet 

Karoline L. Gandrudbakken Elevrepresentant Elevrådet 

Janne Egeberg Andersen Ansattrepresentant Ansatte 

Bjørn Volleng Rektor Ledelsen 

 Ass. rektor Ledelsen 

Andre møtedeltagere: 
Navn Funksjon  Representerer 
fyll inn 
 

fyll inn deltakers rolle i møtet fyll inn hvem deltaker 
representerer  

Ikke til stede: fyll inn navn 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
6/2022-
23 

Orientering fra elevrådet (status på tidligere saker som er tatt opp)  

7/2022-
23 

Besøk av stortingspresidenten 21.11.22  

8/2022-
23 

Desember, hyggetiltak  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak 6/2022-23 Orientering fra elevrådet, oppfølging av saker 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Elevrådsleder Anes fortalte litt fra EYP i Belgia, som var en positiv opplevelse for elevene som deltok. 

Vi vil gjerne legge til rette for at skolen engasjerer seg i EYP fremover også. 

 

Når det gjelder skolegensere ønsker elevrådet å lage en konkurranse for elevene om å utarbeide 

logoen. Vinnerforslaget blir da trykket på genserne. SSR bruker et firma som printer gensere og 

elevrådet tenker å bruke samme firma.  

 

Det har igjen vært utfordringer med forsøpling i kantina, og det er viktig å understreke at alle må ta 

ansvar for å holde orden -ikke bare ordensklassene. Kanskje det kan være mulig at elevrådet stiller i 

gule vester og er til stede noen ganger i kantina mot slutten av matpausen?  

 

Elevrådet får besøk av representanter fra Hov u.skole som ønsker å lære mer om hvordan vi driver 

elevrådsarbeid her på skolen. 

 

Hva ble bestemt: 

Vedr. bestilling av skolegensere: Leder for SSR Kari H. Kjekshus samarbeider med elevrådet og Aud-

Hilde Gravermoen om å organisere det praktiske med bestillingene når logo-konkurransen er over. 

Kommentarer:  

 

 

Sak 7/2022-23 Besøk av stortingspresidenten  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Stortingspresidenten skal møte elevrådet for en samtale om elevrådets arbeid og hvilke saker de er 

opptatt av. Dette skjer før samlingene i Storsalen for hele skolen. Elevrådsrepresentantene tar opp i 

klassene at det blir mulig å stille spørsmål, og ved behov kan tillitselevene stille spørsmål på vegne av 

klassen. 

Hva ble bestemt: 

Elevrådet møter i auditoriet kl. 11.30 mandag 21. november. Stortingspresidenten kommer ca. 11.45. 

Elevrådsleder Anes forbereder seg på å fortelle litt om elevrådets arbeid og det blir mulighet til å stille 

spørsmål. 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak Desember, hyggetiltak på skolen  

Hva kom fram i diskusjonen: 

I førjulstiden ønsker vi å ha noen trivselstiltak på skolen. Det ble tatt opp noen ønsker fra elevrådet, 

som at man kan ha risgrøt (m/ mandel) en dag i desember. Ledelsen følger opp dette med de 

kantineansvarlige. 

Hva ble bestemt: 

Medlemmer i elevrådet hjelper til med å pynte juletrær på ettermiddagen den 30.11. 

1. desember deler VIP-teamet ut pepperkaker på morgenen. 
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14. desember er det juleavslutning med elevrådet. 

Det er kjøpt inn nye høyttalere i kantina og det vil bli spilt julemusikk i desember. 

Noen fra ledelsen bidrar ved grøtutdelingen i desember. 

Kommentarer:  
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